

## ACTIVITIES TO CELEBRATE NATIONAL CHILD DAY

### Resources from the Public Health Agency of Canada (PHAC) to Celebrate National Child Day

- National Child Day website [www.childday.gc.ca](http://www.childday.gc.ca); Le site Web de la Journée nationale de l'enfant de l'Agence (<http://www.phac-aspc.gc.ca>)
- [Community Events Calendar](#) ([calendrier des événements communautaires](#))
- [Electronic Banner](#) ([Bannière électronique](#))
- Social media messages “for youth, by youth” [[Twitter/Facebook messages](#) (scroll down to find messages), [an infographic](#) ([une infographie](#)), and a [tip sheet](#) for parents and educators ([fiche de renseignements](#) pour les parents et les éducateurs) about how to engage youth using social media (scroll down to find tip sheet)] to promote children’s rights with the children and youth in your life.
- Fireside Chat and discussion on [Child Rights and Public Health – What’s the Connection?](#) hosted by CHNET-Works and the PHAC on November 20, 1:00 - 2:30 PM Eastern Time (une discussion libres au coin du feu portant sur [Les droits de l’enfant et la santé publique – Quel rapport?](#) et organisées par CHNET-Works et l’Agence de la santé publique du Canada, qui se tiendront le 20 novembre, de 13 h à 14 h 30, heure de l’Est)

### Additional Resources

The [Children’s Rights Activity Kit](#) ([Trousse d’activités des enfants](#)) that includes:

- A [Children’s Rights Activity Guide](#) (Un [Guide d’activités de l’enfant](#))
- A [colouring poster](#) and poster activity guides for children ages kindergarten to Grade 8 ((Une [affiche à colorier](#) et des guides d’activités à l’intention des enfants de la maternelle à la huitième année)
- A [child-friendly backgrounder](#) about the UN Convention on the Rights of the Child (Un [document adapté pour les enfants et les jeunes](#) qui porte sur la Convention des Nations Unies relative aux droits de l’enfant)